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P r o t o k ó ł  Nr XLVII/22 

 

nadzwyczajnej zdalnej s e s j i Rady Miasta Działdowo 

odbytej w dniu 30 września 2022 roku, pod przewodnictwem pana Romualda 

REMISZEWSKIEGO - Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Sesja trwała w godz. 900 – 950 

 

Przebieg sesji 

 

Pkt 1 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady otworzył nadzwyczajną sesję 

Rady Miasta Działdowo. Poinformował, że XLVII nadzwyczajna sesja została zwołana na 

wniosek Burmistrza  Miasta  z dnia 23 września 2022 r.  w trybie art. 20 ust. 3 ustawy  z dnia                              

8 marca 1990 roku  o  samorządzie gminnym oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia  2 marca 

2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem                          

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sesja odbywa się w trybie zdalnym                                                      

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 

Przewodniczący Rady powitał radnych miasta Działdowo, powitał uczestniczących                                                       

w zdalnej sesji: 

Pana Andrzeja WIŚNIEWSKIEGO - Zastępcę Burmistrza,  

Panią Żanettę KŁYSZEWSKĄ-FIDORSKĄ - Sekretarz Miasta,  

Panią Beatę SZYDŁOWSKĄ- ANACZKOWSKĄ - Skarbnik Miasta, 

Pana Jakuba ZIĘTEGO - Radcę prawnego Urzędu Miasta,   

Naczelników Wydziałów Urzędu Miasta. 

Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji Rady Miasta                             

i oglądających sesję za pośrednictwem Internetu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 21 osób, Przewodniczący Rady sprawdził obecność  

i łączność  z radnymi  - poinformował, że w sesji  uczestniczy 21 radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził  prawomocność obrad. Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały.  
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Przewodniczący Rady poinformował, że Rada będzie obradowała zgodnie z następującym 

porządkiem obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu  XLVI sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto 

Działdowo na lata 2022-2030. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2022. 

5. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 2 

 

Przyjęcie protokołu  XLVI sesji. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że  protokół 

XLVI sesji został sporządzony i przesłany radnym drogą elektroniczną.   

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z zapytaniem czy są uwagi do protokołu?  

Uwag  do protokołu nie zgłoszono. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o przyjęcie protokołu bez odczytywania.  

„Jeżeli nie usłyszę sprzeciwu, uznam że rada propozycję przyjęła”. Nie było głosów sprzeciwu. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych  w sprawie przyjęcia protokołu. 

Rada jednogłośnie – 21 głosami „za” przyjęła protokół  XLVI sesji Rady Miasta 

Działdowo. 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 3 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto 

Działdowo na lata 2022-2030. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że  projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został radnym przesłany drogą 

elektroniczną  w materiałach sesyjnych. 

 Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Finansów, która wydała 

pozytywną opinię o projekcie uchwały.  
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Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik Miasta - poinformowała,               

że aktualizacja Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2030 jest proponowana                             

w zakresie roku 2023 i wynika ze zmniejszenia deficytu w roku 2022 czyli w takim zakresie 

jak się zmienia później uchwała budżetowa, jest to kwota 144.648,72 zł. Jeżeli zwiększa się 

kwota przychodów, to mamy też większe wydatki. Cała ta kwota proponowana jest na wydatki 

tj. wydatki bieżące wzrosną o 143.655,00 zł, natomiast wydatki majątkowe o  993,72 zł będą 

one zwiększały pulę środków na inwestycje jednoroczne. 

Proponowane wydatki związane są ściśle z trzema przedsięwzięciami wieloletnimi: 

„Opracowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Działdowo” nie 

będzie realizacji w roku 2022, środki te będą przesunięte na 2023 rok jest to kwota 59.655,00 

zł. Kolejne przedsięwzięcie to „Wykonanie usług zimowego utrzymania ulic miejskich oraz 

chodników i przystanków komunikacyjnych”, po oszacowaniu potrzeb przez Wydział 

merytoryczny zaistniała potrzeba zwiększenia tego limitu o 70.000,00 zł w roku 2023. Trzecie 

przedsięwzięcie dotyczy „Prowadzenia punktu konsultacyjno-informacyjnego w ramach 

Programu Czyste Powietrze”, propozycja zmiany umowy i przesunięcie w latach propozycja 

plan wydatków na 2023 rok jest to kwota 14.000, 00 zł. Wszystko to mieści się w ramach zmian 

w  kwocie 144.648,72 zł. 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan radny Marek DWÓRZNIK – zwrócił się z zapytaniem do pana Burmistrza,                          

w związku ze zmianą płatności na rok 2023 za wykonanie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta, czy w związku z tym miejscowy plan będzie 

uchwalony dopiero w 2023 roku? 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza –wyjaśnił, że wszystko się opóźnia, 

procedur nie można przyspieszyć, trudno będzie w tym roku to wszystko uchwalić. Jednak 

mamy taki zamiar żeby te wszystkie prace w tym roku sfinalizować. 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – zwrócił się z zapytaniem do pani Skarbnik czy nie 

dajemy Burmistrzowi zbyt dużej swobody, jeżeli chodzi o możliwość zaciągania kredytów                   

w związku z wieloletnią prognozą finansową? 

Pani Beata SZYDŁOWSKA- ANACZKOWSKA – Skarbnik – wyjaśniła, że nie 

rozmawiamy tutaj o zaciąganiu kredytów w latach następnych, tego nie ma w WPF. To nie 

wiąże się z kredytem, to co tu jest proponowane w tej aktualizacji,  ma zabezpieczenie w tych 

środkach którymi dysponujemy w tym planie.  

Pan radny Zenon GAJEWSKI – pytanie do pani Skarbnik – mamy podjąć uchwałę 

dotycząca zmiany WPF, mamy § 2 „Upoważnia się Burmistrza Miasta Działdowo do zaciągania 
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zobowiązań związanych z realizacją przedsięwzięć, określonych w załączniku nr 2”.                                

Jak zrozumiałem pytanie radnego Zbigniewa Kocieli chodzi o ten punkt wymieniony w tym §. 

Pan radny Zbigniew Kociela – potwierdził, że tak chodzi dokładnie o ten punkt. 

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA –Skarbnik -  wyjaśniła, że załącznik 

nr 1 WPF w kolumnie 4 pokazuje przewidywane przychody w poszczególnych latach.                              

A w kolumnie 4.1 jest to kolumna w której pokazywane byłyby kredyty, pożyczki, emisje 

papierów wartościowych. W kolumnie 4.1 mamy same zera, według tej wieloletniej prognozy 

na te lata na dzień dzisiejszy nie są przewidywane na ten moment żadne kredyty, żadne 

pożyczki ani zaciąganie zobowiązań tego typu. Natomiast to upoważnienie o którym mowa                

w uchwale dotyczy przedsięwzięć czyli tych wszystkich inwestycji załącznika nr 2, gdzie 

mamy określone limity przedsięwzięć wieloletnich gdzie daje panu Burmistrzowi np. 

ogłaszanie przetargu na te konkretne zadania, bo one są wieloletnie, jeżeli w budżecie dają 

Państwo zgodę na kwestie zawarte w budżecie a które zadanie jest zadaniem wieloletnim                       

to potrzeba jeszcze tych limitów i tych furtek na lata następne, żeby Burmistrz mógł np. ogłosić 

zamówienie publiczne  i wówczas wiadomo z jakimi środkami mamy do czynienia i jakie                      

są planowane w latach kolejnych. Są określone limity na kolejne lata 2022,2023, 2024, 2025. 

To dotyczy zaciągania zobowiązań dla konkretnych przedsięwzięć określonych w załączniku 

nr 2, nie ma tu mowy o kredycie. Państwo udzielacie Burmistrzowi upoważnienia do zaciągania 

kredytu bezpośrednio w uchwale budżetowej. Gdybyśmy przewidywali zaciągnięcie kredytu 

na pokrycie deficytu w tym roku, to tam byłoby takie upoważnienie. Tego upoważnienia nie 

ma, jest tylko upoważnienie do zaciągania kredytu w rachunku bieżącym do zabezpieczenia 

takich bieżących potrzeb płynnościowych. Takie upoważnienie dali państwo w uchwale 

budżetowej, pierwotnej, która była uchwalana w grudniu poprzedniego roku. Z takiego 

upoważnienia nie korzystaliśmy, bo nie było takiej potrzeby. Innych kredytów nie ma ani na 

ten rok, ani do zaciągania zobowiązań, ani na kolejne lata, bo ich nie ma w WPF. 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – zwrócił się z zapytaniem do pani Skarbnik, czy 

możemy mówić o kwocie w jakiej może poruszać się Burmistrz? 

Pani Beata SZYDŁOWSKA- ANACZKOWSKA - Skarbnik – wyjaśniła, że w uchwale 

budżetowej z 29 grudnia 2021 r. w § 5 uchwały „Limity zobowiązań z tytułu emisji papierów 

wartościowych oraz kredytów i pożyczek zaciąganych na: sfinansowanie przejściowego 

deficytu budżetu w kwocie 3.500.000 zł”. Czyli Burmistrz może do takiej kwoty korzystać                     

z kredytu w rachunku bieżącym lub kredytu obrotowego, który spłacamy w ramach jednego 

roku do kwoty 3.500.000 zł. Nie ma żadnego innego upoważnienia. 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – zwrócił się z zapytaniem do pani Skarbnik  czy ta 

kwota nie może być zapisana w tych dokumentach. 
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Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA - Skarbnik – te kwoty są zawarte                      

w załączniku nr 2 do każdego z tych przedsięwzięć. 

Pan radny Marek DWÓRZNIK – i one obowiązują przez cały rok. 

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA - Skarbnik – potwierdziła, że tak, 

jeżeli Burmistrz ma upoważnienie do zaciągania zobowiązań pod konkretne przedsięwzięcie, 

to jeżeli dali Państwo zgodę  w limitach np. Centrum Aktywności Rodzinnej - przedsięwzięcie 

o numerze 1.1.2.3 – to tutaj są limity na rok 2022 - 3.024.000 zł na rok. Kolejne przedsięwzięcie 

Ochrona różnorodności biologicznej – 2 letni – to upoważnienie oznacza, że Burmistrz może 

wydatkować środki na ten cel do takiego limitu jak tu jest określony. Czyli w 2022 r. do kwoty 

2.069.224,40 zł, w roku 2023 – 960.083,00 zł to są limity upoważnień o które chodzi w tej 

uchwale. Nie chodzi tutaj o kredyt. 

Pan radny Marek DWÓRZNIK – jeżeli Burmistrz będzie chciał w ciągu roku, to musi  

zrobić zmianą uchwały i  mieć zgodę rady. 

Nikt z radnych nie zgłosił  więcej głosu w dyskusji, wobec tego Przewodniczący  Rady 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie  projekt uchwały.  

 

Rada jednogłośnie - 21 -  głosami „za” podjęła uchwałę 

nr XLVII/399/22 

 

 w sprawie:   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Działdowo na lata 

2022-2030 (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad. pkt 4 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2022 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że  projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został  radnym przesłany                      

w materiałach sesyjnych  drogą elektroniczną.  

 Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Finansów, która  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik Miasta – wyjaśniła, że 

powodem zwołania sesji, było między innymi otrzymanie sporej kwoty w wysokości     
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4.166.097 zł na  wypłatę dodatku węglowego  oraz obsługę, która wynosi 2% środków. Nie ma 

formalnej możliwości wprowadzenia tych środków do budżetu zarządzeniem Burmistrza, nie 

istnieje takie upoważnienie w samej ustawie o finansach publicznych, ani w ustawie 

merytorycznej. Musi być wprowadzone uchwałą rady, gdyż są to środki z funduszu 

covidowego. Gdyby były to środki z budżetu państwa wprowadzone by były jako dotacja 

zarządzeniem Burmistrza. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że korzystając z tego, że jest to ostatni dzień kwartału wprowadzano 

też kwestie subwencji, środków z Funduszu Pomocy, a także porządkowane są plany finansowe 

jednostek oświatowych w zakresie dotyczącym szkół, przedszkoli. Ponadto zostały 

uporządkowane kwestie nowego zadania wchodzącego mianowicie stołówek szkolnych. Każda 

z jednostek na podstawie zapotrzebowania rodziców uczniów przeprowadziła  analizy 

dotyczące dochodów w swojej jednostce a także i wydatków. Zasada dotycząca działania 

stołówek jest taka  jak  w przedszkolach,  rodzice będą finansować tzw. wsad do kotła, natomiast 

zadaniem organu prowadzącego, gminy jest opłacenie wszelkich kosztów związanych z samym 

świadczeniem, wydawaniem tego obiadu. Będzie to realizowane w jednostkach poprzez 

catering. Jednostki przeprowadziły analizę planów dochodów i realizacji wydatków 

związanych z opłatami w przedszkolach. Są zmiany opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego a także zmiany za korzystanie z  wyżywienia. 

W zakresie dochodów wprowadzono m.in.  środki  w kwocie 78.658,06 zł  z tytułu wydawania 

zezwoleń za sprzedaż  alkoholu w obrocie hurtowym, są to środki na realizację programu 

przeciwdziałania narkomanii i  alkoholizmowi. Wprowadzono środki Funduszu Pomocy                           

na zadania oświatowe w kwocie 52.672 zł. Otrzymano subwencję oświatową w kwocie 68.446 

zł w związku ze zmianami w zakresie średniego wynagrodzenia dotychczasowych nauczycieli 

stażystów i nauczycieli kontraktowych. Wprowadzono zmiany w dochodach bieżących Urzędu 

Miasta, zwiększono plan dochodów bieżących MOPS. 

W planie wydatków bieżących dokonano zmian  zwiększając plan dotacji podmiotowych dla 

przedszkoli niepublicznych o kwotę 138.000 zł, zmniejszono środki dla innych form 

wychowania przedszkolnego o kwotę 30.000 zł. Zwiększono środki dla Muzeum Pogranicza                

o kwotę 18.800 zł oraz  środki  w kwocie 6000 zł na realizację  programu „Czyste Powietrze”. 

Dokładne wyjaśnienia opisane zostały w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

 Pan radny Dariusz MAĆKOWIAK – zwrócił się z zapytaniem do pani Skarbnik:                             

zwiększenie środków w kwocie 18 800 zł dla muzeum, na co  jest to zwiększenie?  

 Pani Beata SZYDŁOWSKA – ANACZKOWSKA – Skarbnik – jest to zwiększenie 

dotacji podmiotowej na działalność tej instytucji. Głównie wiąże się z wystawą „Zatrzymany 
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czas” fotografii Anny Witkowskiej oraz z wieczorem mazurskim czyli promocją książki pana 

Szymańskiego „Mazurzy Prus Wschodnich przed zagładą” oraz otwarciem wystawy Galeria 

Mazurskiego Portretu, dotyczy to takich zadań naszych instytucji kultury. 

 Pan radny Zbigniew KOCIELA – w sprawozdaniu wyszczególniono naukę pływania, 

wątek korzystania z możliwości pływania czy można rozszerzyć ten temat. Czy te pieniądze są 

wydane? 

 Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik – wyjaśniła, że 

realizujemy projekt „Umiem pływać’, który był już realizowany  w latach poprzednich. Jest    

to już właściwie zadanie zamknięte dotyczy pływania i udziału w tym nauczaniu pływania 

uczniów naszych szkół podstawowych. Projekt pod nazwą „Umiem pływać” – jest umowa                       

o dofinansowanie planowana była na 20 000 zł, mamy udział własny przekraczający 80% . 

Samo rozliczenie tych środków powoduje, że swój udział własny musieliśmy podnieść, żeby 

zachować te wartości procentowe. Tam jest chyba 17 drobnym przecinkiem, pozostała wielkość 

dotyczy naszych środków. Projekt jest już zamknięty, rozliczony, dzieci pływały, uczestniczyły 

w tym. Teraz rozliczmy całość dotacji. Pani Sokolnicka przedstawi konkretne informacje. 

Udział dofinansowania w tej umowie, to jest 17,7%, a pozostałe środki muszą być naszymi 

środkami. Na podstawie konkretnych wydatków musieliśmy dokonać takiej zmiany                                      

i zwiększyć  swój udział własny. 

 Pan radny Zbigniew KOCIELA – zwrócił się z zapytaniem czy w przyszłym roku 

będziemy realizować ten projekt lub podobny? 

 Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA - Skarbnik – wyjaśniła, że 

najprawdopodobniej nie. Przeprowadzaliśmy analizy raczej z tego projektu nie będziemy 

korzystać. Patrząc na lata poprzednie to dofinansowanie stało się coraz mniejsze, a udział 

własny coraz większy.  Naszych środków  88 375,04 zł, a  18.988 zł będzie dofinansowania 

taka jest proporcja jeśli chodzi  o finansowanie tego zadania. 

 Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza – rozmawialiśmy z panią 

Sokolnicką jakie jest zainteresowanie na dzień dzisiejszy dzieci tym zadaniem.   W ciągu roku 

szkolnego to zainteresowanie było spadające, a koszty ponieśliśmy bardzo duże.  

 Pani Izabela SOKOLNICKA – Kierownik Referatu Zamówień Publicznych i Projektów 

Europejskich – wyjaśniła, że były to zajęcia  dla uczniów klas trzecich. Na początku w projekcie 

zadeklarowano większą liczbę dzieci, ostatecznie wyszło 211 uczniów. Dotyczyło to odbycia 

20 godzin nauki pływania na pływalni w Mławie. Był to przełom miesięcy kwiecień/maj, 

wiązało się to z sezonem chorobowym, zajęcia kończyły się w czerwcu. Był to okres komunijny 

co wiązało się z niską frekwencją dzieci na zajęciach. Frekwencja była różna, dlatego biorąc 

pod uwagę dofinansowanie było nie duże, w porównaniu z poprzednimi latami, czasami było 
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to nawet 50%. Stwierdziliśmy, że 30 000 zł jest to spory koszt dojazdu na pływalnię, a przy tak 

małej dotacji może być to uciążliwe i nie przynosi założonego skutku. Bardzo mały procent 

dzieci zrealizował cały cykl zajęć. 

 Pan radny Zbigniew KOCIELA – dążymy do wybudowania basenu w Działdowie, 

zainwestowanie w naukę pływania w młodzież jest jak najbardziej zasadne. Kończąc ten etap 

umiem pływać, czy większość dzieci kończyła go zdając na kartę pływacką? Czy ten okres 

nauki pływania, który „gryzł”  się z okresem komunijnym nie można by rozwiązać w inny 

sposób, żeby ten okres nauki pływania kończył się np. w połowie kwietnia?  

Pani Izabela SOKOLNICKA – Kierownik Referatu Zamówień publicznych  – 

wyjaśniła, że   umowa z Ministerstwem została podpisana w  maju, jeżeli chodzi o ocenę 

wniosków to długo trwa. Rekrutacja była rozpoczęta w kwietniu były zbierane oświadczenia 

od rodziców. Nie może być tak, że zaczniemy jeździć a okaże się że nie otrzymamy środków. 

Myśleliśmy, że dostaniemy większy procent dofinansowania, ale otrzymaliśmy mniejszy. Na 

pewno część dzieci zdawała na kartę pływacką, takie informacje były od szkół. 

Pan radny Dariusz MAĆKOWIAK – zwrócił się z zapytaniem do pani Skarbnik, czy 

każda ze szkół będzie indywidualnie robiła zapytanie ofertowe odnośnie cateringu, czy będzie 

to przetarg? 

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA - Skarbnik – wyjaśniła, że w tych 

sprawach powinna wypowiadać się pani Naczelnik Wydziału Edukacji, która ma więcej 

informacji na ten temat. 

Przewodniczący Rady poinformował, że pani Naczelnik jest nieobecna, może na 

najbliższej Komisji Oświaty uzyskamy odpowiedź na to pytanie. 

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA - Skarbnik – uzupełniła wypowiedź- 

nieoficjalne informacje, że każda z jednostek będzie przeprowadzała zapytanie oddzielnie.  

 

Nikt z radnych nie zgłosił więcej głosu w dyskusji wobec tego Przewodniczący  

zamknął dyskusję  i poddał pod głosowanie  projekt uchwały.  

Rada jednogłośnie - 21 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XLVII/400/22 

w sprawie  zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2022 (uchwała stanowi 

załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu) 
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Ad. pkt 5 

 

Zamknięcie sesji  

  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad pan Romuald REMISZEWSKI - 

Przewodniczący Rady Miasta zamknął obrady XLVII  nadzwyczajnej sesji Rady Miasta /950/ 

 

  

Protokołowała:                                                                                      Przewodniczący Rady  

Renata Biełkowska                                                                                          Romuald Remiszewski 


